

PenTide Therapeutics Limited
TENDER FOR CONTRACT RESEARCH ORGANIZATION (CRO) SERVICES
PHASE I CLINICAL TRIAL – NASAL SPRAY FORMULATION

Invitation to Tender

Date of Tender: 30 June 2026

PenTide Therapeutics Limited invites qualified CROs to provide services for a Phase I clinical trial of a proprietary nasal spray formulation.

Details of the clinical program will be provided upon request to qualified CROs.

Interested parties are invited to submit a quotation via email, including company profile and relevant experience.

For further information and tender documentation, please contact:

Dr. Lianfeng LIN

Email: lianfenglin@pentidetherapeutics.com

Submission of quotation: on or before 15 July 2026.

All submitted information will be treated as strictly confidential.

PenTide Therapeutics Limited reserves the right to accept or reject any submission and to amend or withdraw this tender at any time without prior notice.

鵬躍醫藥科技有限公司

第一期臨床試驗（鼻噴劑製劑）合同研究組織（CRO）服務招標

招標邀請

招標日期：2026 年 06 月 30 日

鵬躍醫藥科技有限公司現誠邀具備相關經驗之合同研究組織（CRO），為一項專有鼻噴劑製劑之第一期臨床試驗提供服務。

有關臨床試驗之詳細資料，將按要求提供予合資格之合同研究組織。

有意機構請透過電郵提交報價文件，內容包括公司簡介及相關經驗。

如需索取進一步資料或招標文件，請聯絡：

林煉峰博士

電郵：lianfenglin@pentidetherapeutics.com

報價提交截止日期：2026 年 7 月 15 日或之前。

所有提交之資料將被嚴格保密。

鵬躍醫藥科技有限公司保留接受或拒絕任何投標申請之權利，並可於任何時間修改或終止本次招標，而無須另行通知。